

Date: January 19, 2022

التاريخ: 19 يناير 2022

Subject: In-principal Approval from CBO to initiate Due Diligence with Sohar International Bank SAOG

الموضوع: موافقة مبدئية من البنك المركزي العماني لبدء المراجعة الواجبة مع بنك صحار الدولي ش.م.ع.ع

Dear Shareholders,

الأفاضل المساهمين والمستثمرين الكرام

This refers to our disclosure made on Muscat Stock Exchange dated November 24, 2021, acknowledging the receipt of letter from Sohar International Bank SAOG expressing intention to merge with Bank Nizwa SAOG, subject to necessary regulatory approvals.

بالإشارة إلى إفصاحنا في بورصة مسقط بتاريخ 24 نوفمبر 2021، بخصوص إشعار بإستلام خطاب من بنك صحار الدولي ش.م.ع.ع عن إبداء نية للإندماج مع بنك نزوى ش.م.ع.ع، مشروطة بالموافقات الرقابية اللازمة.

Bank Nizwa SAOG is pleased to announce the receipt of an approval from Central Bank of Oman (CBO) to initiate Due Diligence process to assess feasibility of the proposed merger.

يسر بنك نزوى ش.م.ع.ع أن يعلن عن إستلام موافقة من البنك المركزي العماني للبدء في عملية المراجعة الواجبة لتقييم جدوى الإندماج المقترح.

The Board of Directors and the Management would like to thank CBO for its continuous guidance and assure the shareholders that they will be kept informed with all the updates in this regard, as per the rules and regulations.

يود مجلس الإدارة وإدارة البنك أن يشكر البنك المركزي العماني على توجيهاته المستمرة ويؤكد للمساهمين أن البنك سيقوم بإطلاعهم على جميع التطورات في هذا الصدد، وفقاً للقواعد واللوائح.

Khalid Al Kayed
Chief Executive Officer



خالد الكايد
الرئيس التنفيذي